
HØRINGSSVAR FRA ELEVRÅDET VED YTTEREN BARNESKOLE 
Nullalternativet: 

Oppgradering /nybygg av Storforshei barne-og ungdomsskole 

Oppgradering /nybygg av Skonseng barneskole 

Oppgradering / nybygg av Lyngheim barneskole 

 

Elevrådet på Ytteren mener: 

Vi ønsker 0-alternativet- fordi vennskap og trivsel og god læring er mye viktigere enn penger 

 

Da alle mener at null-alternativet er det man ønsker seg, så ser vi hvert alternativ opp mot dette og 
sier vår mening om innholdet i alternativene under: 

 

Alternativ 1:   

Storforshei barne-og ungdomsskole renoveres til 1-parallell 1-10-skole.  Skonseng legges ned og 
elevene fordeles på Gruben, Selfors og Storforshei.  Båsmo og Revelheia barnehager og Ytteren 
miljøbarnehage legges ned og barna flyttes til andre barnehager der det er plass, og til dagens 
Ytteren barneskole. Ytteren blir 1-4 skole med en klasse på hvert trinn, resten av elevene flyttes til 
Selfors og Båsmo skoler.  Barnehager flytter inn (ca 136 barn), samt kulturskolen hit og 
fritidsklubben hit. Ravo flyttes til Torggata 2. 

Elevrådet på Ytteren mener: 

Det blir dumt for Skonseng som blir splittet på tre skoler. 

Det blir lang skolevei for noen. 

Det blir veldig mange elever i hver klasse 

Det kan bli mer mobbing, det blir større gjenger. 

Når folk får andre venner på de store skolene så kan det føre til at noen blir utenfor, fordi man blir 
spredt på flere steder. Utrygt. 

Det kan bli mer bråk i store klasser, og vanskeligere å jobbe.  

Det kan hende at flere lærere mister jobben? 

Det blir vanskelig for lærerne å ha de store klassene på kanskje opp til 30 elever. 

Veldig mye biler her når det blir så mange barnehagebarn, blir trafikkfarlig for de som skal gå 
med ungene til barnehagen. Det blir også mye kø for de som kjører fordi det er ikke nok 
parkeringsplasser- så kommer kanskje folk for sent på jobb. 

Det blir vanskelig med parkering på Båsmo også, for mange vil sikkert kjøre elevene når 
skoleveien blir lang. Trafikkfarlig. 



De som ikke kan bli kjørt av foreldrene og som bor langt unna får en veldig mye lenger 
skolevei enn i dag. 

Ikke bra for miljøet at så mange flere må kjøre barna i barnehage fordi de bor langt unna 
barnehagen. 

Dumt med å samle fritidsklubb, kulturskole og barnehager her. Trangt. Mange oppå 
hverandre. 

Kulturskolen her på Ytteren betyr at mange må reise med kanskje flere busser, kommer 
kanskje mye for sent eller blir stående og vente på buss. Vi er fornøyd med at Kulturskolen er 
i byen. 

 

Vi ser ingenting positivt for oss ungene i Alternativ 1, bortsett fra at kommunen sparer penger. 

 

Alternativ 2:  

Storforshei renoveres til 1-7-skole (en klasse på hvert trinn). Ungdomstrinnet på Storforshei og 
Utskarpen legges ned, elevene til Rana u. 

Skonseng skole legges ned og elevene fordeles på Gruben, Selfors og Storforshei. 

Båsmo barnehage, Revelheia barnehage og Ytteren miljøbarnehage legges ned og ungene fordeles 
der det er plass ellers i barnehagene, samt til dagens Ytteren barneskole.’ 

Ytteren barneskole blir 1-4 skole med en klasse på hvert trinn. Resten av elevene flyttes til Båsmo 
og Selfors. 

Det blir barnehage for 136 barn på Ytteren barneskole-  

Kulturskolen flyttes til Ytteren barneskole, og Fritidsklubben også.  

Ravo flyttes til Torggata 2 

Elevrådet mener: 

Det blir dumt for ungdomsskoleelevene på Storforshei og Utskarpen, lange bussreiser. 

Dumt for Skonseng som blir splittet på tre skoler. 

Det blir lang skolevei for noen. 

Det blir veldig mange elever i hver klasse, vanskeligere å jobbe, mer bråk. 

Det kan bli mer mobbing, det blir større gjenger. 

Når folk får andre venner på de store skolene så kan det føre til at noen blir utenfor, fordi man blir 
spredt på flere steder. Utrygt. 

Det kan bli mer bråk i store klasser, og vanskeligere å jobbe.  

Det kan hende at flere lærere mister jobben? 

Det blir vanskelig for lærerne å ha de store klassene på kanskje opp til 30 elever. 



Veldig mye biler her utenfor Ytteren barneskole når det blir så mange barnehagebarn, det 
blir trafikkfarlig for de som skal gå med ungene til barnehagen. Det blir også mye kø for de 
som kjører fordi det er ikke nok parkeringsplasser- så kommer kanskje folk for sent på jobb. 

Det blir vanskelig med parkering på Båsmo også, for mange vil sikkert kjøre elevene når 
skoleveien blir lang. Trafikkfarlig. 

De som ikke kan bli kjørt av foreldrene og som bor langt unna får en veldig mye lenger 
skolevei enn i dag. 

Ikke bra for miljøet at så mange flere må kjøre barna i barnehage fordi de bor langt unna 
barnehagen. 

Dumt med å samle fritidsklubb, kulturskole og barnehager her. Trangt. Mange oppå 
hverandre. 

Kulturskolen her på Ytteren betyr at mange må reise med kanskje flere busser, kommer 
kanskje mye for sent eller blir stående og vente på buss. Vi er fornøyd med at Kulturskolen er 
i byen. 

 

Vi ser ingenting positivt for oss ungene i Alternativ 2 heller,  bortsett fra at kommunen sparer 
penger. 

 

Alternativ 3 (9):  

Storforshei renoveres som 1-10-skole med en klasse på hvert trinn. 

Skonseng skole legges ned og elevene flyttes til Selfors. 

Selfors barneskole må utvides med et eget tilbygg for 4 klasser.¨ 

Ytteren barneskole blir barnehage, kulturskole og fritidsklubb. 206 barn skal gå i barnehage her, fra 
2026. Kulturskolen flyttes inn, og fritidsklubben flyttes inn. 

Elevene i 1. og 2.trinn flyttes til lokalene i dagens Båsmo barnehage og resten av elevene til Båsmo 
barneskole. 2.etasje i den gamle resten av skolen der kan brukes.  

Ravo flyttes til Torggata 2. 

Elevrådet mener: 

Det blir veldig mange elever i hver klasse 

Det kan bli mer mobbing, det blir større gjenger. 

Når folk får andre venner på de store skolene så kan det føre til at noen blir utenfor, fordi man blir 
spredt på flere steder. Utrygt. 

Det kan bli mer bråk i store klasser, og vanskeligere å jobbe.  

Det kan hende at flere lærere mister jobben? 



Det blir vanskelig for lærerne å ha de store klassene på kanskje opp til 30 elever. 

Kan bli trangt, mange elever på Båsmo fra før. 

Dumt at det blir nye klasser, vi mister venner vi hadde når vi blir splittet. 

Vanskelig for de små som ikke lenger får ha fadderne sine i nærheten. De kan bli ensomme 
og redde.  

Dumt med å samle fritidsklubb, kulturskole og barnehager her. Trangt. Mange oppå 
hverandre. 

Veldig mye biler her når det blir så mange barnehagebarn, blir trafikkfarlig for de som skal gå 
med ungene til barnehagen. Det blir også mye kø for de som kjører fordi det er ikke nok 
parkeringsplasser- så kommer kanskje folk for sent på jobb. 

Det blir vanskelig med parkering på Båsmo også, for mange vil sikkert kjøre elevene når 
skoleveien blir lang. Trafikkfarlig. 

De som ikke kan bli kjørt av foreldrene og som bor langt unna får en veldig mye lenger 
skolevei enn i dag. 

Kulturskolen her på Ytteren betyr at mange må reise med kanskje flere busser, kommer 
kanskje mye for sent eller blir stående og vente på buss. Vi er fornøyd med at Kulturskolen er 
i byen. 

 

Vi ser ingenting positivt for oss ungene i Alternativ 3 heller,  bortsett fra at kommunen sparer 
penger. 

 

Alternativ 4 (33) 

Storforshei renoveres til 1-10 

Skonseng legges ned- elevene til Selfors ( og Storforshei om foreldrene ønsker det) 

Ungdomsklubb startes på Skonseng 

Ytteren skole legges ned- Elevene flyttes til Båsmo skole. Nybygg + gammelt SFO-bygg der, 
og trafikksikkerhetsmidler søkes for farlig kryss. 

Elever får fast garderobeplass og fast klasserom 

Diverse kommunale tjenester flyttes inn i Ytteren skole 

Revelheia bh legges ned, barna flyttes til øvrige barnehager 

Ytteren miljøbarnehage legges ned, barna flyttes til Båsmo barnehage 

 

 



Elevrådet mener: 

Man slipper at det blir 206 barnehagebarn her, men det blir veldig mange barn i Båsmo 
barnehage. 

Vi vil ikke til Båsmo uansett, garderobeplass og klasserom er en selvfølge, og det har vi her!  

Kan på en måte fungere for de små om de begynner på Båsmo i 1.klasse, men det blir store 
klasser og lang skolevei for mange, dette ønsker vi IKKE. 

Alle punktene som gjelder mobbing, utrygghet, lang skolevei, store klasser, 
miljøforurensning med mer bilkjøring, læringsforhold og bråk gjelder også her. Vi syns ikke 
det virker å bli bra. 

Vi ser ikke noe positivt for oss ungene på Ytteren i Alternativ 4 heller,  bortsett fra at kommunen 
sparer penger. 

 

 

Alternativ 5 (34): 

Det gjøres ikke endringer i skolestrukturen 

Strengt nødvendig vedlikehold av Storforshei skole, Lyngheim skole og Skonseng skole 

Ytteren miljøbarnehage legges ned og barna overføres til Båsmo barnehage 

Revelheia barnehage legges ned og barna flyttes til øvrige kommunale barnehager 

Kulturskolen samlokaliseres med Ytteren barneskole 

Ravo flyttes til Torggata 2 

Ikke-lovpålagte tjenester vurderes nedjustert kraftig pga økonomi (nedlegging av 
fritidstjenesten, ta ned nivået på kulturskolen, ta ned nivået på biblioteket, ta ned nivået 
på arbeidet i familietjenesten, redusere tilskudd og partnerskapsavtaler med 33%, ingen 
nye avtaler inngås) 

Elevrådet mener: 

Vi liker ikke dette. At skolene og andre viktige tilbud blir satt opp mot hverandre. Men supert 
at skolestrukturen beholdes som i dag, det er viktig! 

Hvis alle skal flyttes til Båsmo barnehage, så blir jo dette også en svær barnehage med for 
mange barn, mener vi. 

Vi vil at ting skal være som de er og håper politikerne finner penger til det.  

 

Alternativ 6 (35): 

Storforshei skole renoveres som 1-10-skole 



Utskarpen skole består som 1-10-skole 

Skonseng gjøres om til 1.-4.trinn og elever i 5.-7.trinn overføres til Selfors og Storforshei 
skoler. Evt tilbygg ved Selfors barneskole. 

Ytteren barneskole gjøres om til 1.-4.trinn og elever i 5.-7.trinn overføres til Båsmo 
barneskole. 

Kulturskolen og spesialpedagogisk fagteam flytter inn i Ytteren skole 

Ytteren miljøbarnehage og Revelheia barnehage legges ned og barn flyttes til barnehager 
med ledig kapasitet og til Ytteren skole 

Fritidstjenesten består som ruspreventive møteplasser 

Elevrådet mener: 

Til dette alternativet gjentar vi bare det vi har sagt lenger opp i de andre alternativene. 

Splitting av elever på ulike skoler, splitting av klassene og å komme i nye store klasser med 
fremmede barn er ikke til vårt beste. 

Det er bra at Storforshei og Utskarpen får bestå da. Vi vil at Ytteren barneskole også skal 
bestå som nå. Men vi syns ikke det er lurt å ha kulturskolen her på Ytteren. Det har vi skrevet 
om lenger opp: Vanskelig for mange å komme seg hit, kanskje flere busser og venting på 
buss. Kulturskolen bør ligge i byen så det er enklest mulig  for alle å komme seg dit. 

Vi ser ingenting positivt for oss ungene på Ytteren  i Alternativ 6 heller,  bortsett fra at kommunen 
sparer penger. 

 

Alternativ 7 (36): 

Storforshei barne-og ungdomsskole 1-10 renoveres som 2-parallell (forutsetter at elever 
fra Skonseng går på ungdomsskolen der) 

Skonseng skole renoveres 

Hauknes barneskole etableres som 1-10-skole 

Ytteren barneskole etableres som 1-10-skole (ungdomstrinn fra Ytteren og Båsmo) 

Lyngheim barneskole legges ut for salg og elever flytter til Rana U 

Vurdere sambruk for fritidsklubben på Ytteren, spesialpedagogisk fagteam for barnehage 

Ravo til Torggata 2 

Ikke-pålagte tjenester vurderes nedjustert kraftig for å sikre økonomi: Nedlegging av 
fritidstjenesten, ta ned nivået på kulturskolen, ta ned nivået på biblioteket, ta ned nivået 
på arbeidet i familietjenesten. Redusere tilskudd og partnerskapsavtaler med 50%, ingen 
nye avtaler inngås. 



Elevrådet mener: 

Elevene her ønsker å gå på Rana u. 

Lyngheim kan legges ned når det blir plass for elevene i ett av byggene som nå Rana u er i. 
Der kan det spares noe penger.  

Ellers gjelder de samme argumentene som vi har skrevet i noen av de andre alternativene 
når det gjelder å sette andre viktige tjenester opp mot skolestruktur, det liker vi ikke! 

 

Summa summarum: 

Vi Vil IKKE bytte skole, før vi skal over til Rana u. Det må finnes andre måter å spare penger 
på. Alle alternativene bortsett fra 0 og 5 vil gi store belastninger for mange elever og 
familier. Vi vil at politikerne skal hjelpe oss å beholde skola vår. Og de andre skolene. 
Ingen skal få det verre. 

Ellers liker vi dårlig at skolestruktur settes opp mot de andre tjenestene, det må gå an å 
finne penger til begge deler da det er viktig for vår oppvekst i Rana og vår tilhørighet i 
nærmiljøet. 

 

Hilsen elevrådet ved Ytteren barneskole 

Ved Maja Mekkalgården Ressem (leder) og Mohammad Alahmad (nestleder) 


